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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.325.2023
 

W SPRAWIE :

 Funkcjonowania Systemu Informacji Miejskiej. 

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu na terenie naszego miasta funkcjonuje system informacji miejskiej
(SIM), niewiele obiektów świadczących usługi hotelarskie, gastronomiczne korzysta z
tego systemu. Koszt zakupu obecnie jednej tabliczki w ramach tego systemu wynosi
220 zł brutto ( UTAL), koszt roczny zajęcia pasa drogi (1 tabliczka) wynosi ponad 300
zł, jest to kwota zbyt wysoka, aby zachęcić podmioty gospodarcze do korzystania z
systemu informacji miejskiej. Być może niższa cena np. 100 zł w skali roku zachęci
podmioty do korzystania z tego typu rozwiązań.  Obniżenie kosztów związanych z
funkcjonowaniem podmiotów w systemie informacji miejskiej będzie alternatywą  dla
osób, które nie będą chciały ponosić kosztów związanych z planowanym  wprowa-
dzeniem opłat reklamowych. W taki sposób możemy uporządkować przestrzeń pu-
bliczną.   

PYTANIA :
         

1. Jaką widzi Pan możliwość wprowadzenia takiego rozwiązania ?

Załącznik:
-  brak
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